
College van B&W en gemeenteraad  
Postbus 63 
3770 AB Barneveld  
 
 
Voorthuizen, 25 juni 2021 
 
 
Onderwerp: Reactie op het niet in juni 2021 agenderen van onze Ingekomen Stukken  
 
 
Geacht college, geachte gemeenteraad, 
 
Wij hebben u vriendelijk doch dringend verzocht onze ingekomen stukken d.d. 29 april 
2021 aan het college van B&W en 4 mei 2021 aan de gemeenteraad inzake de 
“Aansprakelijkstelling voor de gevolgen van het niet nakomen van de toegezegde 
waarheidsvinding” en die van 17 mei 2021 aan het college van B&W en de gemeenteraad 
over de onverenigbaarheid van de RES- en Windturbineplannen met het Europees Recht 
separaat te agenderen in een commissievergadering in juni 2021. Helaas hebben wij een 
mail van de heer I. Bakker gekregen met daarin de mededeling dat de agendacommissie 
heeft besloten onze brieven niet te agenderen maar deze door te schuiven naar een later 
moment, in combinatie met de Structuurvisie Windenergie, naar verwachting eind 2021. 
 
Wij vinden een dergelijke handelwijze onfatsoenlijk gezien het feit dat er zoveel bezorgde 
burgers zijn inzake de te verwachten overlast van windmolens in de gemeente Barneveld 
en dat communicatie van deze burgers met u uitermate belangrijk is. Onze burgers 
verdienen uw aandacht en voorzorgplicht. 
 
Wij verzoeken u mede namens al deze meer dan 21.000 bezorgde burgers en 10-tallen 
belangenorganisaties om reeds in juni 2021, ruim voordat er over de RES en 
Structuurvisie Wind verdere oriëntatie gaat plaatsvinden en eventuele besluiten al 
worden voorbereid met ons in gesprek te gaan over de inhoud van onze Ingekomen 
Stukken. 
Wij zijn ervan overtuigd dat wij u daarmee veel tijd, energie en kosten kunnen besparen, 
aangezien anders pas veel later zal blijken, dat de inhoud van onze Ingekomen Stukken 
op de oriëntatie en besluitvorming van invloed is. 
 
Daarom willen wij niet tot eind dit jaar en voor ons gevoel “als mosterd na de maaltijd” 
wachten om de inhoud van onze Ingekomen Stukken te bespreken en toe te lichten. Wij 
verzoeken u daarom de Ingekomen Stukken zo spoedig mogelijk, te weten in juni 2021, 
alsnog te agenderen. 
 
Het feit dat het hier gaat om een complex dossier is tijdens de 
gemeenteraadsvergadering van 26 mei jl. opnieuw duidelijk gebleken. Het blijkt dat er 
binnen de gemeenteraad nog steeds veel onduidelijkheden en misverstanden blijven 
bestaan. 
 
Vanuit de gemeenteraadsvergadering van 26 mei jl. willen wij daarom een aantal 
omissies onder uw aandacht brengen. 
 
i. De heer W. Hazeleger van de SGP stelt dat we bij de feiten moeten blijven. Hij stelde 

dat Actiecomité Voorthuizen Windmolens NEE bij het inspreken heeft aangegeven dat 
tientallen “RESSEN” van de dertig “RESSEN” van de plaatsing van windmolens willen 
afzien. Hetgeen de heer Hazeleger stelt is niet correct, wij hebben toen meegedeeld dat 
er veel gemeenten binnen de RES-regio’s hebben aangegeven van windmolens te willen 
afzien en dat stond ook duidelijk, inclusief linkjes, in ons Ingekomen Stuk hetgeen 
vooraf door u was ontvangen. 

 



ii. De heer H. Buitenhuis van CU gaf twee zaken aan die beiden onjuist zijn.  
1. De heer Buitenhuis stelde dat er iets aan de overlast en klachten in Houten 

gedaan is door het verwerken van trillingdempers aan de windmolen zodat 
daarmee de klachten over laagfrequent geluid verholpen zouden zijn. Dit is 
onjuiste informatie, er zijn nog steeds veel klachten waardoor de windmolens 
door de gemeente Houten veel stilgezet moeten worden. Eneco heeft via de 
rechter afgedwongen dat dit niet rendabel is. De uitspraak van de rechter is dat 
de windmolens weer meer mogen draaien en daarmee is de gemeente Houten 
overruled! Dit zou u in de toekomst dus ook kunnen overkomen! Wij verwijzen u 
voor de juistheid van deze informatie naar de link hierover van 21 mei 2021: 
https://www.ad.nl/utrecht/houten-kan-er-niet-omheen-meer-overlast-doordat-
windmolens-toch-vaker-gaan-draaien~ac12a5a5/ 

2. Dat er windmolens zijn die geen laagfrequent geluid veroorzaken. Deze 
informatie is volgens onze informatie niet juist. Overigens veroorzaken de 
draaiende rotorbladen van windmolens de meeste geluidsoverlast.  

 
iii. Wij betreuren het dan ook ten zeerste dat er tijdens de gemeenteraadsvergadering 

van 26 mei jl. nieuwe onjuiste zaken naar voren zijn gebracht die tijdens de 
commissievergadering van 18 mei jl. niet besproken zijn en waartegen niemand van de 
gemeenteraad heeft kunnen ageren aangezien die kennis niet voorhanden was. De 
foutieve informatie beïnvloedt de besluitvoering en wij hebben toen dus ook niet de 
gelegenheid gehad daarop te kunnen reageren. 

 
iv. Tot slot betreuren wij het ten zeerste dat niemand van de gemeenteraad heeft 

gereageerd op de informatie in onze Ingekomen Stukken over de gesprekken die al 
gevoerd zijn met initiatiefnemers over locaties en dat verbaasd ons enorm. Wij hebben 
een aantal te verwachten initiatiefnemers namelijk aangeschreven en zij hebben dit 
niet ontkend. 

 
v. Tijdens de gemeenteraadvergadering werd meermaals genoemd dat men wilde zorgen 

voor goed rentmeesterschap voor de volgende generaties. Wij kunnen ons daarin 
vinden maar vinden ook dat u als onze volksvertegenwoordigers moet zorgen voor 
goed rentmeesterschap voor de burgers die u nu vertegenwoordigt, hun kinderen en 
kleinkinderen. Daar passen windmolens op land niet bij. 

 
Vanuit de verschillende commissie- en raadsvergaderingen is duidelijk naar voren 
gekomen dat communicatie erg belangrijk is. Helder is dat de communicatie vanuit de 
gemeente met de burgers beter kan en moet. Namens meer dan 21.000 burgers en 10-
tallen belangenorganisaties communiceren wij met u als gemeenteraad. De wijze waarop 
u nu omgaat met ons dringende verzoek van het agenderen van onze Ingekomen 
Stukken in juni 2021, komt in onze ogen niet overeen met uw doel voor het hebben van 
een betere communicatie met uw burgers.  
 
Juiste informatie bij dit complexe dossier is essentieel, ook voor u. Dat blijkt ook uit 
bovenstaande omissies. Dus om nog meer onduidelijkheden en misverstanden te 
voorkomen hierbij nogmaals ons dringende verzoek, mede namens onze bezorgde 
achterban, onze Ingekomen Stukken nog in juni 2021 te agenderen. Waarvoor wij u 
alvast willen bedanken. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Actiecomité Voorthuizen Windmolens NEE 


